
Wyciąg z Protokołu nr XLIV/17 

sesji Rady Miejskiej w Nowym Tomyślu 

z dnia 28 grudnia 2017 r. 

 

w sprawie: interpelacji i zapytań radnych. 

 

Ad. 4 

 

Jan Klimko - zadał pytanie dotyczące oświetlenia chodnika na Pl. Niepodległości, przy Sądzie i koszu. 

 

Jarosław Maćkowiak - zadał pytanie dlaczego nie otrzymał odpowiedzi na temat ul. Wypoczynkowej, 

iż przedmiotowa inwestycja zostanie przedłożona jako propozycja do budżetu na 2018 r. analizując 

otrzymaną propozycję budżetu nie odnalazłem takiego zadania. Proszę o odpowiedź co z tą ulicą. 

 

Jarosław Maćkowiak – zadał pytanie dotyczące zakresu rozbudowy Szkoły Podstawowej nr 1, kiedy 

został zlecony i przez kogo projekt rozbudowy tej Szkoły, a także czy w tym projekcie została 

uwzględniona infrastruktura zewnętrzna. 

 

Jakub Skrzypczak - Zwrócił się z prośbą o doręczanie projektów uchwał z większym wyprzedzeniem 

czasowym, a nie w dniu sesji. 

 

Przewodniczący Marcin Brambor – odczytał i złożył pisemne zapytania Radnego Adama 

Polańskiego. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


